
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 320
Ministeren bedes oplyse, hvornår ministeren forventer, at ændringerne for an-
sattes brug af peberspray i fængslerne gennemføres, samt om ministeren fin-
der, at ministeriet har arbejdet hurtigt nok med tanke på, at det er et halvt år
siden, at den daværende justitsminister lovede, at ændringerne ville blive
”foretaget snarest muligt”. Der henvises til artiklen ”Justitsministeriet får kritik
for smøl og sløseri”, bragt på www.politiken.dk den 20. december 2014. http://
politiken.dk/indland/politik/ECE2490207/justitsministeriet-faar-kritik-for-smoel-
og-sloeseri/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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